
 

 

Verslag algemene ledenvergadering 2025  

 

Datum:      dinsdag 4 maart 2025 Kurioskerk Leeuwarden 

Aanwezig:  Sita Bakker ( voorzitter) Albert Jongbloed ( penningmeester) Esther Dijkstra  

(secretaris) Rose IJsbrandy ( kandidaat algemeen bestuurslid)  

16 afdelingsleden/ vrijwilligers 

 

1. Opening en welkom: Voorzitter Sita Bakker heet de aanwezigen van harte welkom. 

2. Mededelingen: dit jaar zijn er drie afdelingsleden met een 25 jarig lidmaatschapsjubileum 

3. Bespreken en vaststellen van het algemeen verenigingsjaarverslag 2024: er komt 

een compliment voor het verslag, niemand heeft aanmerkingen op het jaarverslag en het 

verslag wordt goedgekeurd door de vergadering.  

4. Verslag kascommissie over 2024, verlenen van decharge aan de penningmeester en 

benoemen kascommissie 2025. Linda Veeman en Louise van Zeijl vormden de 

kascommissie. Ze hebben alle financiële zaken bij de penningmeester nauwkeurig 

gecontroleerd, ze hebben alles in orde bevonden en ze worden bedankt. Albert licht toe van 

uit het financiële jaarverslag waarom de afdeling een behoorlijk positief saldo heeft. We 

mogen dit jaar wat minder zuinig vertelt hij. Hij geeft de vogelwerkgroep de tip om niet te 

hoog met entreegeld van activiteiten te zitten.  

2026 is een jubileumjaar, dan bestaat de afdeling 30 jaar. Er is voldoende 

financiële ruimte voor een mooi budget om jubileumactiviteiten te kunnen organiseren. 

Kascommissie: Ewout v.d. Belt en Linda Veeman zijn benoemd voor de kascommissie 2026. 

5. Bestuur: Aantredend: Rose IJsbrandy. Kandidaat algemeen lid Rose IJsbrandy stelt zich 

voor. Zij is in het verleden betrokken geweest bij een natuurschool in Zweden. Ze werkt in 

het onderwijs. Ze denkt graag mee, in grote hoofdlijnen wil ze wat betekenen voor de 

afdeling, kernwoord: verbinden. Vanwege een drukke baan en gezinsleven heeft ze beperkt 

tijd. Ze is hierbij in de vergadering benoemd als algemeen bestuurslid. 

6. Jaarplan 2025 van het bestuur : 3 punten: vrijwilligers werven en behouden, meer 

buitenactiviteiten voor kinderen en oprichten promotieteam.  



Lysbet tipt het promoteam om te overleggen met jeugdwerkgroep; wie gaat waar naartoe of 

kunnen ze samen. Er wordt gevraagd waarom er dit jaar geen vrijwilligersdag op de planning 

staat. Sita legt dit uit, er komt een tip dat een een vrijwilligersdag ook een gelegenheid is 

voor het promoteam. Esther licht toe dat een vrijwilligersdag wel zou kunnen als er iemand 

zich meldt die het wil regelen en de kar wil trekken. Het Jaarplan komt binnenkort op de 

website. Het preventiebeleid is afgerond, op orde en komt op de website. 

7. Reilen en zeilen van de afdeling met toelichting uit de werkgroepen:  

Sita vertelt dat de samenwerking met dbieb voor lezingen heel goed bevalt. dBieb doet veel 

publiciteit en dat scheelt werk. Esther licht toe dat de werkgroep activiteiten zelf dan nog heel 

gericht die mensen en organisaties uitnodigt waarvoor de lezing interessant zou kunnen zijn. 

Vogelwerkgroep: Jan Willem vertelt dat alles goed loopt. Aandachtspunt dat hij deelt is: hoe 

te zorgen dat je voor de vogelcursus meer jongeren trekt. Nu is de groep cursisten vooral 

een wat ouder publiek. Linda Veeman vertelt dat de tweewekelijkse vogelexcursies zijn 

veranderd naar een maandelijkse excursie op de eerste zaterdag van de maand. ( (oktober-

juni) Webbeheerder Maartje van Sluis vertelt aan de hand van een korte Powerpoint over de 

afdelingswebsite en hoe dit bekeken wordt. Jolanda Schoonoort stelt zich voor en laat in een 

korte Powerpoint presentatie zien hoe de Instagram account  en de door haar bedachte 

nieuwe vaste rubriek er uit zien. Lysbeth Hoekstra geeft een presentatie over de 

jeugdwerkgroep en laat zien wat zij het afgelopen jaar hebben gedaan. Esther en Sita laten 

heel kort het jaaroverzicht zien van de werkgroep activiteiten.  

 

De vergadering is behoorlijk uitgelopen en om de spreker over wespen nog voldoende tijd te 

geven voor zijn presentatie sluit Sita het officiële gedeelte van de vergadering af. 

                                                         

Na de pauze geeft Sjoert Fleurke van de Wespenstichting een boeiende presentatie over de 

sociale wespen. 

 

Sita bedankt de spreker en de aanwezigen en sluit de avond af. 

 

Verslag: Esther Dijkstra 


